
Od 11 godine prodajem okov na buvljaku. 

Od 2016. godine stipendista firme Dabel. 

2017. odlazim u Kinu u fabriku industrijskih mašina gde se obučavam za rad i održavanje mašine za 

automatsko varenje blister pakovanja. 

Završio Prvu gimnaziju. 

Trenutno studiram ETF na smeru Softversko inženjerstvo. 

 


